
Protokoll fört vid styrelsemöte för Folkungabygdens Ryttarförening 

 
Datum: 2010-03-15 

 

Plats:  Lars-Erik Jakobsson, Solla Herrgård, Vikingstad 

 

Närvarande: Lars-Erik Jakobsson, Ulf Hansson, Gunilla Hansson, Markus Steen, 

     Malin Wiger, Jonas Ekberg, Karin Englund 

      

1.   Mötets öppnande: Lars-Erik förklarade mötet öppnat. 

 

2.   Föregående mötesprotokoll: Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

3.   Fastställande av föredragningslistan: Föredragningslistan fastställdes. 

 

4.   Val av justerare: Jonas Ekberg. Till sekreterare för mötet valdes Karin Englund. 

 

5.   Ekonomisk rapport: Behållning på klubbens konto 73 840 kr.  

Gunilla informerade om medlemsrapporteringen på Idrott Online, bl a behovet av 

personnummer på klubbmedlemmar. Gunilla ser till att Micke får information om att 

uppdatera hemsidan. Markus bistår Gunilla i arbetet med Idrott Online.  

Beslutades att klubben fortsättningsvis ska ha kollektiv olycksfallsförsäkring; 2 050 kr/år, 

förfallodag 1 april. 

 

6.   Tävlingar: Klubben genomför regionala hopptävlingar för ridhäst på Solla 5-6 juni, med 

över 15 000 kr i premier. Checklistan för planering och genomförande av tävling 

uppdaterades och gicks igenom punkt för punkt; status och ansvariga noterades. Uppdaterad 

checklista biläggs protokollet genom Lars-Eriks försorg. Noterades att preliminär budget för 

tävlingarna är upprättad. 

Karin Englund utsågs som prisansvarig i klubben. 

             

7.   Allsvenskor: Ulf avrapporterade: FBR rider Div 1 laghoppning ridhäst i Örebro 20-21 

mars, fullt lag, Ingrid Törnblom lagledare.  

Inga övriga lag anmälda från klubben.  
             
8.   Rapport dressyrsektionen: Ingen avrapportering. 

 

9.   Rapport hoppgruppen: Avrapportering från tävlingar, främst Linköping Fältrittklubb 

regionala tävlingar för ridhäst 13-14 mars, med ett antal goda resultat av klubbens ekipage. 

 

10. Bordlagda frågor: enkät vid årsmötesövningen bordlades (se även pkt 12). 

        

11. Post: Gunilla avrapporterade: Problem att ändra mottagare för klubbens räkning i vissa 

databaser vilket bl a innebär att en del post fortfarande skickas till Betty Wahlborg. 

Östergötlands Ridsportförbund håller årsmöte torsdagen den 18 mars. Ingen av de närvarande 

på styrelsemötet kan delta. Lars-Erik tillfrågar Francesca Larsson om möjligheter att 

representera klubben. Konstaterades att domarutbildningar saknas.  

E-post som Lars-Erik och Gunilla mottar vidarebefordras fortsättningsvis till samtliga i 

styrelsen.  

     



12. Årsmötesövningen: Bordlades med anledning av Jan Heiskanens frånvaro på 

styrelsemötet.  

         

13. Övriga frågor:  

Grönt kort: Markus rapporterade att Nina Severin erbjudit sig att vara ansvarig för de som är 

intresserade av att ta grönt kort. 

Välkomstbrev till nya klubbmedlemmar: Malin lämnade utkast till deltagarna på mötet som 

var en kommenterade. Malin uppdaterar och nytt förslag mejlas ut till styrelsen. 

Ridsportförbundets förtjänsttecken 2010: Lars-Erik informerade om möjligheterna. Styrelsen 

gav Lars-Erik i uppdrag att för klubbens räkning ansöka om Ridsportförbundets 

förtjänsttecken 2010 till Hans Widegren, Valla Säteri, Vikingstad. 

 

14. Nästa möte: Måndag 10 maj kl 19 hos Gunilla på Walltorp.  

Nästkommande möte söndag 30 maj kl 19 hos Lars-Erik i ridhuset på Solla. Lars-Erik 

informerar Micke om önskemål om hans deltagande den 30 maj. 

 

15. Mötets avslutande: Lars-Erik förklarade mötet avslutat.  

 

 

 

       

Lars-Erik Jakobsson/Ordf.   Karin Englund/tf Sekr. 

 

 

 

Jonas Ekberg/ Justerare  


